
 
 
                                             PROCES VERBAL 
 
 Încheiat azi 28.11.2013 orele 10,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
noiembrie conform convocatorului înregistral la nr.4570/21.11.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,dl.Tudosiea fiind 
absent motivat. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 10 voturi pentru. 
 Doamna preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare 
şi care este aprobată cu unanimitate de voturi. 
1.Proiect de hotărâre cu privire la  rectificarea bugetului local pe anul 2013.  

                   Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea încheierii unui contract de prestări 
servicii. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Stancana Gheorghe 
  3.Discuţii,întrebări,interpelări . 
 Se prezintă referatele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Dl.primar:Am încheiat un protocol pentru plata impozitului pe venitul 
agricol la noi la casierie.Oamenii nu mai sunt obligaţi să meargă la Slatina.Pot 
plăti la noi şi noi virăm banii în contul lor. 
 Dl.Niţi:Se percepe comision? 
 Dl.primar:Nu.Noi venim în sprijinul cetăţenilor.Se spune că în viitor 
aceşti bani o să se facă venit la bugetul local. 
 Dl.Stancana:este vorba de banii care vin de la APIA. 
 Dl.Popa:Postul ăsta e tranzitoriu pentru că agricultura o să devină toată 
asociativă,cu asociaţii sănătoase care plătesc şi impozitul pe venit,iar cetăţeanul 
e scutit.În contractul lui Ilie Minciună scrie că toate taxele sunt plătite de 
arendator.Ei s-au spălat pe mâini cu asta.Dau 4-500 de kg /ha fără obligaţii,iar o 
societate concurentă dă 700 kg/ha,din care plăteşte impozitul. 
 Dl.primar:Vă rog, pe toţi consilierii, ca în cazul în care sunt cetăţeni din 
satele dvs. care nu şi-au primit drepturile, să faceţi tabele cu aceştia pentru ca 
atunci când vine arendaşul să ia  adeverinţe să îi spun ca să-şi îndeplinească 
obligaţiile contractuale. 
 Dl.Niţi:Referitor la apă sunt multe neconcordanţe.Am înţeles că la Mieşti 
era un index de 315 şi luna următoare era 280. 
 Dl.primar:Am înţelescă acest lucru s-a întâmplat când liviu Preduţ a fost 
în concediu şi nu s-a dus să citească apomentrele şi le-a pus aşa din 
oficiu.Problemele ridicate sunt pe anul 2013,când apa a fost la noi. 
 Dl.Săndulescu Cam mare diferenţa. 
 Dl.primar:Se ridică la aproximativ 200 de milioane vechi.Când a fost 
preluată de SC Prestări Servicii au fost şi acolo probleme,dl.Popescu are un 
referat în acest sens.S-a spus că există sigilii rupte.Liviu Preduţ ca responsabil ar 
fi trebuit să sesizeze aceste nereguli. 



 Dl.Săndulescu:Angajatul pe acest post de casier presupune să citească şi 
să încaseze apa? 
 Dl.primar:Va fi o comisie la sigilări.Trebuie stipulat în contract ca în caz 
de nereguli să se plătească debranşarea şi rebranşarea.La noi apa e 2,2 lei.La 
Drăgăşani e 8lei.Şi aşa se vehiculează prin Mieşti că Alexe vrea să mărească 
preţul la apă.La noi preţul e din 2006.Nu spun să avem beneficii,dar nu putem 
merge nici pe pierderi. 
 Dl.Stancana:Orice operator la apă trebuie să aibă licenţă de la ANRSC.Ca 
serviciu trebuie să ai utilaje.Cred că preluarea de către un operator, pentru noi, ar 
fi benefică.La Vultureşti au făcut şi profit. 
 Dl.primar:Ei au dat-o pentru că era veche şi conducta a început să se 
deterioreze. 
 Dl.Popa:Ei au echipe de intervenţie şi utilaje. 
 Dl.Stancana:Vă mai spun ceva.La Mieşti au fost învăţaţi să consume 
degeaba. 
 Dl.Săndulescu:La Mieşti e satul cel mai vitregit şi ca aşezare geografică, 
au nivel de trai scăzut, cu pensii de 350-400 lei.Extinderea reţelei de apă nu va 
aduce numai beneficii pentru oameni.Majoritatea vor renunţa aşa cum s-a 
întâmplat la gaze,pentru că acest serviciu intră în firescul lucrurilor,dar care e un 
lux pentru cetăţeni.Mulţi nu-şi permit plata acestei utilităţi.Casele noastre sunt în 
câmp.Nu sunt ca la bloc ,cu apartament lângă apartament.Chiar şi izolate au 
pierderi mari.Eu plătesc la gaze în medie pe iarnă 200 de euro pe lună. 
 Dl.Popa:Dacă nu ai vecină…. 
 Dl.Săndulescu:Când s-au introdus gazele s-a făcut paradă.Ulterior s-au 
făcut multe solicitări pentru debranşare şi eu m-am întrebat de ce. 
 Dl.Popa:Cunosc o familie care are 3 miliarde la bancă,dar se duce şi mai 
bine taie o tufă,decât să plătească gaze.E vorba şi de mentalitatea omului,nu 
numai de sărăcie. 
 Dl.Stancana:Referitor la asta ,avem oameni care,după introducerea 
gazelor au spus că vor apă,acum că avem apă zic că vor canalizare şi tot aşa. 
 Dl.Niţi:Referitor la apă, sper ca firma care va câştiga ,să fie de parte 
masculină. 
 D-na Nuţu:Poate să fie şi o femeie bărbat. 
 Dl.Săndulescu:Poţi spune pe cine angajezi? 
 Dl.primar:Cred că de la anul. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri,care sunt aprobate cu unanimitate de 
voturi. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                               Preşedinte,                              Secretar, 
                         Dicu Liliana Lucia                  Andronie Gabriela 
  
 


